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Abstract (en)
Fuel supply system for a motor vehicle with an Otto engine which has a fuel injection system with a fuel rail (4). The basic construction includes a
fuel tank (1), a pump (2), a feed line system (3) and a return line system (5). The fuel tank (1), the pump (2), the feed line system (3) and the fuel rail
(4) form a fuel feed arrangement, the pump (2) of which is controlled in such a way when the Otto engine is running that the mass flow of fuel fed to
the fuel rail (4) is 5 to 40% greater, preferably 10 to 30% greater, than the fuel requirement. The return line system (5) is connected to the fuel rail (4)
by an overflow valve (7) which introduces the excess quantity of fuel into the return line system (5). The fuel tank (1), the feed line system (3), the
fuel rail (4) and the return line system (5) can be provided with thermal insulation (8).

Abstract (de)
Kraftstoff-Versorgungssystem für ein Kraftfahrzeug mit Ottomotor, der ein Kraftstoffeinspritzsystem mit Einspritzleiste (4) aufweist. Zum
grundsätzlichen Aufbau gehören ein Kraftstofftank (1), eine Pumpe (2), ein Vorlaufleitungssystem (3) und ein Rücklaufleitungssystem (5).
Kraftstofftank (1), Pumpe (2), Vorlaufleitungssystem (3) und Einspritzleiste (4) bilden eine Kraftstoffzuführeinrichtung, deren Pumpe (2) bei
laufendem Ottomotor so gesteuert ist, daß der der Einspritzleiste (4) zugeführte Mengenstrom des Kraftstoffes um 5 bis 40%, vorzugsweise um 10
bis 30%, größer ist, als es dem Kraftstoffverbrauch entspricht. Das Rücklaufleitungssystem (5) ist über ein Überströmventil (7) an die Einspritzleiste
(4) angeschlossen, welches Überströmventil (7) den Überschußmengenstrom in das Rücklaufleitungssystem (5) einführt. Der Kraftstofftank (1), das
Vorlaufleitungssystem (3), die Einspritzleiste (4) und das Rücklaufleitungssystem (5) können wärmedämmend isoliert (8) sein.
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